



ZABAVA

PERFORMING ARTS SCHOOL

SCHOOL POLICY

PAYMENT

- Upon admission, a one-time registration fee of \$20 is charged.
- It is possible to pay for a Monthly Package, One Day, or One Class. Prepayment is mandatory.
- Paid sessions are non-refundable under any circumstances.

ABSENCES AND MAKEUP SESSIONS

- The Monthly Package provides classes for 4 consecutive weeks. This package is offered at a discount, and its days cannot be transferred to another month in case of student absences.
- To be eligible for makeup sessions for missed classes, it's necessary to inform the office in advance about the absence via SMS, at least 24 hours beforehand.
- With timely notification, makeup sessions for missed classes can be organized during the current month's package, only if there are available slots in other classes. Confirming the day and time of the makeup session locks the student into a specific class, and re-makeups are not possible.
- Absences without prior notification or with notifications less than 24 hours before the class start time are not eligible for makeup.
- Classes falling on holidays are not eligible for makeup.

GENERAL RULES

- Bring the child 5-7 minutes before the start of the class, not earlier, as the doors are closed for safety reasons.
- Parents' presence in the classroom is strictly prohibited, as it distracts students and the instructor. Please allow us to perform our work at 100%. Open Lessons are the exception.

- The school is not responsible for children after the class ends. If unable to pick up the child on time, it is necessary to inform the office. For delays exceeding 10 minutes, an additional fee of \$1 per minute of delay will be charged.
- Failure to comply with the rules may result in refusal of further services.

Print Name

Signature

Date

ZABAVA

PERFORMING ARTS SCHOOL

ПРАВИЛА

ОПЛАТА

- При поступлении взимается одноразовый регистрационный взнос в размере \$20.
- Возможно оплатить Месячный Пакет, Один день и Один класс. Предоплата обязательна.
- Оплаченные занятия не подлежат возврату ни при каких обстоятельствах.

ПРОПУСКИ И ОТРАБОТКИ

- Месячный пакет предоставляет занятия на протяжении 4 недель подряд. Этот пакет предоставляется со скидкой, и его дни не могут быть перенесены на другой месяц при пропуске занятий студентом.
- Для возможности отработки пропущенных занятий необходимо предварительно уведомить офис о пропуске через СМС, как минимум за сутки.
- При своевременном уведомлении отработка пропущенных занятий может быть организована в течение текущего месячного пакета, только при наличии свободных мест на других занятиях. Подтверждение дня и времени отработки занятия закрепляет студента за конкретным классом, и повторная отработка невозможна.
- Пропуски без предварительного уведомления или уведомления за менее чем сутки до начала занятия не подлежат отработке.
- Занятия, которые приходятся на праздничные дни, не подлежат отработке.

ПОРЯДОК ПОСЕЩЕНИЯ

- Приводите ребенка за 5–7 мин. до начала класса, не раньше, так как двери закрыты в целях безопасности.
- В классе строго запрещено присутствие родителей, так как это отвлекает студентов и преподавателя. Пожалуйста, позвольте нам выполнять свою работу на 100%. Исключение составляют Открытые уроки.
- Школа не несет ответственности за детей после окончания занятия. При невозможности своевременно забрать ребенка, необходимо сообщить об этом в офис. За опоздание более 10 минут будет взиматься дополнительная плата в размере \$1 за каждую минуту опоздания.

- Несоблюдение правил может привести к отказу в дальнейшем оказании услуг.

Имя

Подпись

Дата